

## Terms & Conditions

- Minimum salary SAR 5,000.
- Salary must be assigned and transferred to meem digital bank by Gulf International Bank – Saudi Arabia.
- Credit Card must be activated within 45 days of the issuance date.
- The Credit Card remains free of the annual renewal fees against a minimum spend of SAR 24,000 per year (average of 2,000 per month) from the date of the card's issuance.
- Customers with active Personal Finance from meem for less than 12 months period, or who have not repaid at least 20% of their original amount of financing are not eligible for top-up.
- To be eligible for this Personal Finance rate, customers must submit their applications before 31st December 2021.
- Offer is valid until 31<sup>st</sup> December 2021.

## الشروط والأحكام

- الحد الأدنى للراتب 5,000 ريال سعودي.
- يجب تحويل وتثبيت الراتب لدى مصرفية ميم الرقمية من بنك الخليج الدولي- المملكة العربية السعودية.
- يجب تفعيل البطاقة الائتمانية خلال 45 يوم من تاريخ إصدارها.
- تبقى البطاقة الائتمانية بدون رسوم سنوية، عند إنفاق مالا يقل عن 24,000 ريال سعودي سنوياً (بمعدل 2,000 ر.س شهرياً) من تاريخ إصدار البطاقة.
- العملاء الذين لديهم تمويل شخصي نشط من ميم لمدة لا تقل عن 12 شهراً، أو الذين لم يسددوا ما لا يقل عن 20% من مبلغ التمويل الأصلي غير مؤهلين للحصول على تمويل إضافي.
- لكي يصبح العميل مؤهلاً لهذا التمويل الشخصي، يجب عليه تقديم الطلب قبل تاريخ 31 ديسمبر 2021.
- هذا العرض ساري حتى 31 ديسمبر 2021 .

### Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)  
Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)  
P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,  
Telephone: 8001166336, Website: meem.com  
National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,  
Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208  
Licensed with number: 2007  
and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com  
العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،  
وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208  
مرخص لها برقم ترخيص: 2007،  
وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي